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§ 11 n 
Fördelning av bidrag till föreningar 2019 – Husby Fotbolls Förening 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår Husby Fotbolls Föreningens ansökan om 30 000 

kronor i sin helhet. 

 
Ärendet 
Husby Fotbolls Förening har lämnat in en bidragsansökan om 30 000 kronor för 

att bedriva fotbollsverksamhet under alla skollov för barn i åldern 10-16 år. 

 

Enligt riktlinjerna ska verksamheten tillföra ett mervärde till stadsdelsnämndens 

egen verksamhet. Eftersom förvaltningen redan erbjuder likartad verksamhet för 

målgruppen bedöms aktiviteterna inte i tillräckligt hög utsträckning tillföra ett 

konkret mervärde. 

 

Förvaltningen föreslår att avslå Husby Fotbolls Förenings ansökan i sin helhet. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-538-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Niklas Thorén (V) lämnade ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med det. 

Beslutsgång 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de bägge förslagen mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  

Reservation 
Niklas Thorén (V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 

förslag enligt följande: 

 

- Att stadsdelsnämnden beviljar Husby Fotbolls Förenings ansökan om 30 000 

kr i sin helhet. 

 

Husby FF har i flera år bedrivit sommaraktivitet med målgrupp barn mellan 10-

16 år. Sommarverksamheten har varit mycket lyckad och bedrivs av lokala 

eldsjälar. Varje sommar är det fullsatta ”klasser”, med dagliga turneringar och 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

18 december 2018 
 

Sida 30 

 

 

  

priser till barnen som ger extra motivation. Husby FF har kommit att bli en 

viktig kraft, deras sociala engagemang är viktigt och utgör förebilder till 

områdets unga. 

 

Att förvaltningen inte vill bevilja föreningen 30 000 kr med motiveringen att 

fotbollsverksamhet på sommaren redan finns, utgör i sin tur inte att neka Husby 

FF bidrag till sommarlovsverksamheten. Riktlinjerna säger att det ska vara en 

lokal förening som ger stadsdelen ett mervärde. Vi anser att båda dessa krav är 

uppfyllda. Verksamheten har positiv inverkan på området i form av att gynna 

barns fysiska hälsa, samt är community-byggande. 

 

Vänsterpartiet anser att förvaltningen ska bevilja Husby FF sitt anslag på 30 000 

kr till sommarlovsaktiviteter. 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


